
Protokół nr  24/22

z posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej Rady Miasta Piły

w dniu 18.11.2022 roku, godz. 13:30

sala 137 Urzędu Miasta Piły

(czas trwania godz.: 13:30 -14:00 )

Na posiedzeniu obecnych było 5 członków Komisji Gospodarki Miejskiej, nieobecny

radny  Marek  Toboła  i  radna  Magdalena  Pabich.  Lista  obecności  radnych  stanowi

załącznik do protokołu.

Marek  Andruszkiewicz  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej powitał

radnych,  stwierdził  quorum i  przystąpił  do  odczytania  projektu  uchwały  komisji  w

sprawie zdalnego trybu posiedzeń komisji. 

Uchwała nr 1/2022 Komisji Gospodarki Miejskiej Rady Miasta Piły z dnia 18 listopada

2022 roku w sprawie zdalnego trybu obradowania Komisji Gospodarki Miejskiej Rady

Miasta Piły. Na podstawie § 67 i § 94 uchwały nr LVIII/742/18 Rady Miasta Piły z dnia

25 września 2018 r. w sprawie Statutu Miasta Piły uchwala się, co następuje, w § 1.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  Rady  Miasta  Piły  decyduje  o  odbywaniu  posiedzeń

komisji  zaplanowanych  w tygodniu  poprzedzającym sesję  Rady Miasta  Piły  oraz  w

sprawie  zaopiniowania  budżetu  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na

odległość  (zdalny  tryb  obradowania)  w  okresie  obowiązywania  stanu  zagrożenia

epidemicznego  albo  stanu  epidemii.  §  2.  Wykonanie  uchwały  powierza  się

Przewodniczącemu  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Rady  Miasta  Piły.  §  3.  Uchwała

wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Projekt  uchwały  komisji  jest  pokłosiem  uchwały  Rady  Miasta  Piły,  którą

podejmowaliśmy wspólnie 10 listopada bieżącego roku. Mamy możliwość obradowania

wspólnego  na  takich  samych  zasadach  jak  sesje  rady  miasta  się  odbywały.  Projekt

uchwały  nie  wyklucza  możliwości  spotykania  się  stacjonarnego  na  komisjach

wyjazdowych.

Radny Mieczysław  Karpiński powiedział,  że  z  tego  co  pamięta  w  uchwale  Rady

Miasta w sprawie zdalnych posiedzeń, jest  raczej zapisane jako możliwość a tu jest

napisane,  ze komisja decyduje w okresie przewidzianym ustawą o stanie zagrożenia

epidemicznego.  Czy  nie  lepiej  wprowadzić  zapisu  z  polem  do  manewru,  tzn.  z
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dopuszczeniem komisji stacjonarnych. Akurat mi to odpowiada, zdalny tryb pracy rady

i  komisji.  Chociaż  w najbliższych  miesiącach  wiele  może  się  zmienić,  posiedzenia

wyjazdowe wymagają spotkań bezpośrednich.

Aleksandra  Nowotna-Wypuść,  kierownik  Biura  Rady  Miasta powiedziała,  że  w

związku  ze  zmianą  przepisów  a  konkretnie  wejściem  w  życie  ustawy  z  dnia  7

października  2022  r.  o  zmianie  niektórych  ustaw  w  celu  uproszczenia  procedur

administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców, która w art. 45 ust. 3 mówi, że o

zdalnym  trybie  obradowania  decyduje  organ  stanowiący  w  głosowaniu  jawnym,

komisja decyduje o tym jak chce pracować na posiedzeniach, czy w trybie stacjonarnym

czy zdalnym. Rada Miasta Piły podjęła uchwałę w tej sprawie 10 listopada 2022 r.

Marek Andruszkiewicz przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej powiedział,

że przyjmując ten projekt uchwały, nie zamykamy sobie drogi do możliwości zmiany

tego  zapisu.  Jeżeli  Państwo  zgłosicie  taką  potrzebę  zwołam  posiedzenie  komisji  i

ustalimy czy chcemy to zmienić bo na przykłąd warunki się zmieniły.

 W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący prosił o przygotowanie

głosowania i opinię całej komisji w tym zakresie.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zdalnego  trybu

obradowania przy 5 głosach “za” (głosowało 5 radnych, nieobecny radny Marek

Toboła i radna Magdalena Pabich )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że często z prasy albo z mediów dowiaduje

się  o  drobnych  czy  dużych  inwestycjach.  Jako  radny  chciałby  być  powiadomiony

wcześniej  o  zamiarze  przeprowadzenia  inwestycji,  jeżeli  jest  już  uruchomiony  jakiś

mechanizm działania to uważa, że to jest nasze niezbywalne prawo. Jeżeli są już jakieś

decyzje to chciałby o tym wiedzieć.

Marek Andruszkiewicz, Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej zakończył

posiedzenie  komisji  dziękując  radnym  za  obecność  oraz  czynny  udział  w

spotkaniu.
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Protokół sporządziła:                                                                       Przewodniczący 

                                                                                  Komisji Gospodarki Miejskiej

Aleksandra Nowotna-Wypuść                            Marek Andruszkiewicz   

           

Protokół nr 24/22 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1. Mieczysław Karpiński

2.  Maria Kubica

3.  Magdalena Pabich

4. Grzegorz Płachta

5 Kazimierz Sulima

6 Marek Toboła
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